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تأسیساتگردشگریمحورکرج-کندوانساماندهیمیشوند
معاونگردشگریالبرز:

معــاون گردشــگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی البرز از انجام هماهنگی ها برای ساماندهی تأسیسات 
گردشــگری محور کرج-کندوان خبرداد. شــهرام علی محمدی  
اظهار کرد: حدود 150 تاسیســات گردشــگری شامل واحدهای 
اقامتی و پذیرایی در این محور وجود دارد که شــامل خانه مسافر، 
مهمانپذیر و هتل و واحدهای پذیرایی شامل رستوران، سفره خانه 

سنتی، فروش ســوغات و لبنیات و شیرینی های محلی هستند. او 
افــزود: تقریبا نیمی از این واحد هــا مجوز دریافت کرده اند و باقی 
بدون پروانه فعالیت می کنند. برنامه ریزی ها و هماهنگی های لازم 
با دستگاه های زیربط در حال انجام است تا مجوزهای لازم برای 
باقــی این واحد ها نیز صادر شــود.علی محمدی ادامه داد: محیط 
زیســت، منابع طبیعی، آب منطقه ای و... برخی از دســتگاه های 

مرتبط با این موضوع هســتند و تلاش می شــود مراحل قانونی 
طی شــود. در این مورد رعایت بستر و حریم رودخانه نیز مد نظر 
گرفته می شــود. معاون گردشــگری اداره کل میراث  فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی البرز افزود: برخی از این واحد ها بیش از 
40 سال فعالیت می کنند ولی به دلیل مشکلات قانونی برای اخذ 

استعلام های مربوطه موفق به دریافت مجوز نشده اند.

شهرستان
اخبار کوتاه 

 محمدتقــی مهدیــزاده از اجــرای موفق طرح 
هوشمندسازی لوازم اندازه گیری در استان بمنظور 
رویت پذیری و کنترل پذیری مشترکین با اولویت 
مشترکین صنعتی، کشــاورزی، اداری و پرمصرف 

خانگی خبر داد.
مهدیــزاده گفت: از ابتــدای کار وزیر جدید نیرو 
و مدیران ارشد جدید شــرکت توانیر، مدیریت بار 
شــبکه به شیوه های نوین و به روز در کل صنعت 
برق مورد تاکیــد و اجرا قرار گرفته اســت که از 
جمله مهمترین آنها می توان به هوشمندســازی 
لوازم اندازه گیری، برقراری مشــوق های مدیریت 
مصرف و عادلانه سازی یارانه های بخش انرژی 
اشاره کرد.وی تاکید کرد:مدیریت مصرف هوشمند 
راه برون رفت از چالــش های پیش روی صنعت 
برق اســت و بــا رویت پذیری و کنتــرل پذیری 
مشترکین بخش های مختلف و مشترکین خانگی 
پرمصرف گام اساســی برای مدیریت پیک بار در 
تابستان برداشته شد.مدیرعامل توزیع برق گیلان 
اظهار داشت با کنترل پذیر کردن مشترکین از راه 
دور، قابلیت اعمال محدودیــت بار مصرفی برای 
مشترکین پر مصرف در ایام پیک فراهم می شود 
که می تواند کمک بســزایی به پایداری شبکه و 
عدم قطع برق سایر مشترکین بالاخص مشترکین 

خانگی داشته باشد.
مهدیزاده خاطرنشــان کرد: مقرر شــد در گیلان 
در افــق اول 5۹000 مشــترک و در افــق دوم 
1۷5000 مشــترک مجهز به سیســتم هوشمند 
شوند که مشترکین صنعتی، چاه های کشاورزی و 
مشــترکین خانگی بالای الگوی مصرف در الویت 

هوشمندسازی قرار دارند.وی گفت: در حال حاضر 
۶0درصد مشــترکین صنعتی رویت پذیر هستند و 
به ازای رعایت الگوی مصــرف به صنایع پاداش 

تعلق خواهد گرفت.
مدیرعامل توزیع برق گیلان با اشــاره به تعیین 
میزان مصرف ادارات گفت: براساس توافق، ادارات 
موظف شدند در ساعات اداری نسبت به سال گذشته 
۳0 درصد کاهش مصرف داشته باشند ودر ساعات 
غیر اداری نیز باید ۶0درصد کاهش مصرف اعمال 
شــود که با اجرای طرح رویــت پذیری و کنترل 
پذیری و پایش مصرف برق ادارات و دستگاه های 

اجرایــی، بیش از 1۸0 اخطار بــرق برای ادارات و 
دستگاه های اجرایی در کل استان صادر شد و برق 
تعدادی از این مشترکین نیز به دلیل تکرار عدول 
از آســتانه مصرف قطع شد.مهدیزاده در خصوص 
مشوق های تعیین شده از سوی وزارت نیرو برای 
مدیریت مصرف برق گفت: درکنار مشوق ها برای 
مشــترکین صنعتی و کشاورزی، بر اساس مصوبه 
دولت برای مصارف مشترکین خانگی در تابستان 
سال 1401 از 15خرداد تا 15 شهریور تشویق های 
5 برابری محاســبه می شــود یعنی اگر مشترکی 
مصرف کمتری نســبت به مدت مشابه سال قبل 

داشته باشد از نرخ تشــویقی برخوردار خواهد شد 
و به ازای هر یک کیلوواتســاعت کاهش مصرف 
نسبت به سال گذشته 500 تومان پاداش تعلق می 
گیرد .وی درخصوص طرح بزرگ عادلانه ســازی 
یارانه ها خاطرنشــان کرد: این افزایش قیمت تنها 
ویژه پرمصرف ها اســت و مشترکینی که مطابق 
الگو یا حتی کمتر، برق مصرف می کنند که تغییری 
در مبلغ قبوض برق این گروه ایجاد نخواهد شــد 
و حتی درصورت کاهش مصرف می توانند شامل 

قبض برق رایگان شوند.
مدیرعامل توزیع برق گیلان تصریح کرد: استان 

گیلان جز مناطق گرمسیری 4 قرار دارد و الگوی 
مصــرف برق در ماه های گرم ســال ) 15 خرداد 
تا 15 شــهریور( تا 400 کیلوواتساعت و برای ماه 
های عادی سال ) غیر گرم( تا ۲00 کیلوواتساعت 

می باشد .
مهدیــزاده افزود: بر اســاس مصوبه جدید تعرفه 
های برق کــه از اول بهمن 1400 اجرایی شــد، 
مشــترکین با مصــرف کمتر از الگــوی مصرف 
مذکور، هیچ تغییری در هزینه برق نخواهند داشت 
اما تعرفه برق مشــترکان خانگی با مصرف بالاتر 
از الگــوی مصوب برای مصارف مــازاد بر الگو تا 
1٫5 برابر، با ضریب 1٫5 برابر نرخ خرید تضمینی 

محاسبه می شود.
وی اضافــه کرد: این شــیوه محاســبه بصورت 
پلکانی اســت و برای مصــارف 1٫5 برابر الگو تا 
۲ برابر الگو، با ضریب ۲٫5 محاســبه می شــود و 
مصارف بیش از ۲ برابــر الگو با ضریب ۳٫5 نرخ 
گذاری می شوند و گفتنی است نرخ خرید تضمینی 
برابر هزینه تأمین برق متوســط نرخ قراردادهای 
خریــد تضمینی برق از نیروگاههــای حرارتی دو 
ســال گذشــته به علاوه هزینه نقل و انتقال برق 
)ترانزیت( می باشد.مهدیزاده درپایان اظهار داشت: 
تمامی مشترکین محترم استان می توانند با نصب 
اپلیکیشن برق من، ضمن مشاهده کارنامه مصرف 
خود در دوره های گذشته، از وضعیت قرارگیری در 
سه دســته کم مصرف، خوش مصرف و پرمصرف 
آگاه شــوند و علاوه بر آن با مراجعه به قســمت 
مدیریت مصرف به راهکارهای کاهش بهای برق 

مصرفی نیز دسترسی پیدا کنند.

برگزاری جلسه پیشگیری و مبارزه 
باقاچاق سوخت در منطقه آبادان

 مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آبادان 
از برگزاری در جلسه امروز ۶ شهریورماه که جهت پیشگیری و 
مبارزه باقاچاق سوخت در منطقه آبادان خبرداد. محمد بنی سعید 
ضمن ارائه اقدامات صورت گرفته درخصوص پیشگیری و مبارزه 
با قاچاق سوخت در منطقه آبادان، برضرورت افزایش و گسترش  
تعامل و همگرایی متقابل بین دستگاه های اجرایی جهت مقابله 
و مبارزه با پدیده شــوم قاچاق سوخت تأکید کرد.در این جلسه ، 
محبی معاون دفتر پیشگیری ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا 
و ارز ریاست جمهوری و سعیدی کیا مدیرکل انتظامی و مرزی 
استانداری خوزستان و دبیر کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز 
استان و جمعی از مسؤلین منطقه بر لزوم  همکاری لازم در یک 

حوزه مدیریت واحد به اجماع رسیدند.

اتصال راه آهن شلمچه به بصره
مدیرعامل راه آهن جمهوری اسلامی ایران، از ایجاد توافق اتصال 
راه آهن شلمچه-بصره میان رجا و دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد 
کشور و منطقه آزاد اروند خبر داد.سیدمیعاد صالحی ضمن حضور 
در منطقه مرزی شلمچه افزود: بررسی هایی در خصوص اتصال 
خطوط ریلی شــلمچه به پایانه مرزی و سپس به بصره و عتبات 
عالیات بــا طرف های عراقی صورت گرفت.صالحی درخصوص 
طرح اتصال خط ریلی شلمچه به بصره عراق بیان داشت : در این 
توافق نامه قرار شد متولی خطوط ریلی کشور برای انجام تمهیدات 
لازم از راه آهن بصره در کشــور عراق بازدید و سپس اتصال آن 
به عتبات عالیات را مورد ارزیابــی قرار دهد.  مدیرعامل راه آهن 
جمهوری اسلامی ایران با اشاره به تاکیدات ریاست محترم جمهور 
برای اجرای این طرح مهم، اظهار کرد: در طول ماه های گذشته و 
در دیداری که دو هفته قبل با نخست وزیر عراق صورت گرفت، 
از تهران یک سفر ریلی را برای چند هدف آغاز کردیم.وی با بیان 
اینکه نخستین هدف ما از این سفر احیای قطار مسافری تهران-

خرمشهر-شلمچه-بصره-کربلا است گفت: بالغ بر ۳۲ کیلومتر 
این مسیر فاقد ریل است، که موقتا مسافران به صورت ترکیبی از 
تهران تا شلمچه با قطار و از شلمچه با اتوبوس راهی بصره خواهند 
ش و سپس از بصره به مقصد عتبات عالیات و کربلای معلا، با 
قطار انتقال داده خواهند شد.صالحی تصریح کرد: هم اکنون نیز در 
مرز شــلمچه هستیم تا بر اساس توافق های صورت گرفته،  وارد 
خاک عراق شــده تا از راه آهن بصره راهی عتبات شویم که این 
مسیر به طور کامل به صورت آزمایش شــود.مدیرعامل راه آهن 
جمهوری اسلامی یاداورشد: طبیعی است که برای انجام این مهم 
به توافق با طرف عراقی نیاز داریم که ان شاالله به موازات موضوع 
احداث و تکمیــل این خط ریلی که مصوبه هیــات دولت و در 
دستور کار قرار گرفته، دولت این موضوع را به راه آهن جمهوری 
اسلامی ایران تکلیف کرده است.صالحی در ادامه گفت: از سایر 
مجموعه هایی که در کشور هستند تقاضای همکاری داشتیم که 
هر که الحمدالله، هم دبیرخانه شورایعالی عالی مناطق آزاد و هم 
منطقه آزاد اروند، بناست که در بحث پایانه ریلی و هم بارنداز باری 
با توجه به تفاهم نامه های پیشین، با سرعت بیشتری ما را به سمت 
اهداف مشترک برساند.وی با اشاره به توافق صورت گرفته برای 
تسهیل در تردد زائرانی که از خطوط ریلی استفاده می کنندگفت: 
در این سفر تلاش می کنیم تا تفاهمات لازم برای تسهیل ازسوی 
طرف عراقی نیز اعمال شود.وی با بیان اینکه ما این اقدامات باری 
و مسافری لازم الاجرا در مرز شلمچه را به عنوان قطعه ای مهم در 
میسر شدن مسیر تهران-کربلا می بینیم، یادآور شد: امیدواریم که 
مجموع دستگاه کمک کنند این آرزویی که سال ها زائران ایرانی 
انتظار آن را داشــتند، اتفاق ییفتد. با این اتفاق زائران عراقی هم 
می توانند به قم به مشــهد متصل شوند.وی در خصوص نهایی 
شدن این توافق در سفر پیش رو به کشور عراق گفت: موانعی بر 
سر راه است که ما در طول این چند ماه گام به گام در حال برطرف 
ســاختن موانع هستیم، امیدوارم با کاهش موانع،  احداث آن آغاز 
خواهد شد.صالحی خاطرنشان کرد: مسیری که به شلمچه منتهی 
شــده را به سمت بصره ادامه خواهیم داد، چرا که از همین نقطه 
باید بالغ بر 1۶ کیلومتر مین روبی صورت گیرد، اراضی وجود دارد 
که باید تصرف شود و پلی روی اروند نیز احداث شود  تا به ایستگاه 
بصره برسیم، هر کدام از این اقدامات مطالعات جداگانه ای دارد که 
در حال انجام اســت و این بیانگر این است که این یک موضوع 

ساده و کوچک نیست و گام به گام باید آن را برطرف کنیم.

مدیرعامل توزیع برق گیلان خبر داد:

اخطار قطع برق به بیش از ۱۸۰ دستگاه دولتی

 ســید مجتبی خدمت بین دانا در نشســت با ســرمایه  گذاران 
مسکن ســاز با بیان اینکه به مشکلات ســرمایه گذاران مسکن 
ســاز در صدور پروانه و استعلامات واقف اســت، گفت: زیبنده 
نیست برای رشــتی که مدعی اولین ها می باشد، سرمایه گذاران 
مسکن از سایر شهرهای کشــور وارد شوند.به نقل از واحد خبر 
مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداری رشت – سرپرست 
شــهرداری رشت در نشست با ســرمایه  گذاران مسکن ساز که 
دوشنبه سوم مرداد ماه 1401 برگزار شد، با بیان اینکه مشکلات 
موجود در عرصه صنعت ساختمان بسیار زیاد است، اظهار داشت: 
در شهر رشــت ظرفیتهای خوبی در سرمایه گذاری مسکن وجود 
دارد و زیبنده نیســت، برای رشــتی که مدعی اولین ها می باشد 
چنین ســرمایه گذارانی از ســایر شــهرهای کشــور وارد شوند.
سرپرست شهرداری رشت ضمن اشاره به رواج بلند مرتبه سازی 
و همچنین مهاجرتهای بســیار زیادی که به این شهر می شود، 
اذعان کرد: این مهاجرتها طبعا مشــکلاتی را در حوزه ترافیک و 
پارکینگ برای شهر رشت ایجاد کرده است.سید مجتبی خدمت 
بین دانا اذعان کرد: به مشــکلات سرمایه گذاران مسکن به ویژه 
در بحث صــدور پروانه واقفم و از برخی اســتعلام هایی که در 
این زمینه می شــود، رضایت ندارم و پیشنهاد میکنم کارگروهی 
تشکیل شــود تا جلســاتی را در این زمینه برای رفع مشکلات 
برگزار کند.وی تقویت و افزایش ارتباطات سرمایه  گذاران مسکن 
با شهرداری رشت را خواستار شد و اذعان کرد: شهرداری رشت 
در کنار ســرمایه  گذاران مسکن ساز است و برای رفع مشکلات 
کار آنهــا و مانعــی که وجــود دارد مضایقه نمیکند.سرپرســت 
شهرداری رشت خطاب به سرمایه  گذاران مسکن اضافه کرد: هر 

زمان که خواستید جایی سرمایه گذاری کنید و احساس کردید که 
می توانید با شهرداری به توافق و تفاهم برسید، ما برای همکاری 
مشترک و انعقاد قرارداد آمادگی داریم.خدمت بین دانا با تاکید بر 
اینکه در حوزه سرمایه گذاری شهرداری رشت پروژه های زیادی 
با شرایطی خوب وجود دارد، اذعان کرد: مراجعه سرمایه  گذاران 
مسکن به سازمان ســرمایه گذاری شهرداری رشت می تواند هم 
برای آنها و هم برای شــهرداری مثمرثمر واقع شــود.در پایان 
این جلسه، سرمایه گذاران مســکن ساز هم در خصوص موانع، 
چالش ها و مشکلات حوزه کاری خود از جمله صدور پروانه های 
ســاختمانی، مباحث کمیســیون ماده صد و ماده پنج، اخذ پایان 
کار، مشکلات حوزه نسق سازان، تعرفه عوارض سالیانه، مدیریت 
یکپارچه شهری و رفع موانع ســاخت و سازها با رعایت ضوابط 
و قوانین مواردی را بیان داشــته و درخواست کردند تا کارگروه 

انتقال تجربیات، مشکلات و آسیب شناسی تشکیل شود.

محمدعلی شربتدار | خبرنگار گلستان | مدیرعامل شرکت گاز 
اســتان گلســتان از صرفه جوئی 14 درصدی مصرف گازدر موتورخانه 
های بهینه سازی شــده خانگی، تجاری و اداری نسبت به مدت مشابه 

سال قبل بر اساس پایش مصرف گاز صورت گرفته خبر داد.
علــی طالبی  با بیان اینکه با انجام این طــرح، بالغ بر ۸00 هزار  متر 
مکعب شــاهد صرفه جوئــی در مصرف گاز بوده ایم کــه می توان به 
موفقیت این طرح در صورت مشــارکت مشــمولین اشاره نمود  افزود: 
بــا عنایت به اهمیت مدیریت کاهش مصــرف و جلوگیری از هدررفت 
گاز طبیعی ودر راســتای برنامــه ارتقاء بهره وری، طــرح جامع بهینه 
ســازی مصرف گازدر موتورخانه های خانگی با حمایت شــرکت ملی 
گاز ایران از مهرماه ســال  1۳۹۹ آغاز شده است.وی افزود: آن دسته از 
مشترکین واحدهای مســکونی ، تجاری و اداری گاز طبیعی که دارای 
سیســتم موتورخانه مرکزی گرمایشی هســتند می توانند با مراجعه به 
WWW.GOC.  سایت سامانه ملی اصلاح و بهینه سازی به آدرس
NIGC.IR در طرح مذکور ثبت نام کنند و پس از مراجعه به ســامانه 
و ثبت کد اشــتراک مندرج در قبض گازخود، بــه  میزان یارانه ای که 
شــرکت گاز بصورت رایگان در اختیار آنها  قرار می دهد مطلع شــوند.
ایشــان در ادامه یارانه تخصیصی به موتورخانــه های تجاری و اداری 
، یکســان بودن فرآیند ثبت نام در ســامانه اینترنتی ،کاهش گاز بها و 
صرفه جویی در مصرف انــرژی را از نتایج اجرای این طرح اعلام کرد 
و از مدیران دســتگاه های اجرایی و اماکن  تجاری  خواســت تا نسبت 
به  ثبت نام و مشــارکت در اجرای این طرح همکاری لازم را با شرکت 
گاز داشته باشند.طالبی با بیان اینکه پس از فراخوان انجام  شده تاکنون 
تعداد 14۶ پروژه توسط مجریان ذیصلاح انجام شده  که  1۳۷ طرح به 
پایان رسیده است تصریح کرد: با تکمیل طرح بهینه سازی موتورخانه ها 

که با ســه اقدام مهم  اصــلاح و ترمیم عایق کاری، تنظیم مشــعل و 
نصب دســتگاه ضد رسوب مغناطیسی همراه اســت به مرور شاهد آثار 
صرفه جویی ، حفظ محیط زیســت، کاهش گاز بهای مشترکین در کنار  
اشتغال زایی نیز خواهیم بود.وی اظهار داشت: درحال حاضر ، بالغ بر 1۳ 
میلیارد ریال بابت بهینه ســازی موتور خانه ها هزینه شده است ؛ ضمن 
اینکه با بروزرســانی قیمت ها در سامانه اصلاح و بهینه سازی که اخیرا 
توسط ستاد شرکت ملی گاز ایران صورت پذیرفته  فرآیند اجرایی برای 
پیمانکاران و مجریان ذیصلاح اقتصادی تر خواهد شد.ایشــان همچنین 
موانع تاخیر در اجرای فرآیند بهینه ســازی را به اطلاع رســانی جامع و 
فراگیر و توافق مالکین مشــاعات در آپارتمانها و وجود موتورخانه هایی 
باقدمت چندین ساله که نیاز به ترمیم و رفع پوسیدگی، اصلاح دودکش 
و رفع سرد بودن منبع انبســاط دارند، مرتبط دانست و خاطرنشان کرد 
مشمولین طرح بمنظور اثربخشی در میزان مصرف گاز یا کاهش گازبها 
خود قبل از ثبت نام در سامانه نسبت به رفع مشکلات فوق اقدام نمایند.

آمادگیشهرداریرشت
برایتقویتهمکاریهاباسرمایهگذاران

بالغبر800هزارمترمکعبصرفهجوئی
درمصرفگازاستانگلستانبودهایم

بااجرایرایگانطرحاصلاحوبهینهسازیموتورخانهها،سرپرستشهرداریرشتدرنشستباسرمایهگذارانمسکنساز:

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری آذربایجان غربی گفت: سهمیه نانوایی های متخلف در استان قطع 
و به همان میزان بر ســهمیه ســایر نانوایی های واقع در آن محدوده افزوده می شود. جواد کرمی در کارگروه 
گندم، آرد و نان آذربایجان غربی با بیان اینکه طبق امار و اطلاعات احصا شده 5۸ نانوایی در سطح شهرستان 
ارومیه در یک ماه گذشته کمتر از ۳0 تراکنش توسط کارتخوان هوشمند نصب شده در نانوایی داشتند که این 
موارد باید به صورت جدی بررســی و نتایج و علل در ۲4 ســاعت آینده اعلام شود. وی گفت: سهمیه نانوایی 
های متخلف در استان قطع و به همان میزان بر سهمیه سایر نانوایی های واقع در آن محدوده افزوده می شود.

نماینده مردم قصرشــیرین ، ســرپل ذهاب و گیلان غرب از تصویب ، اجرایی و عملیاتی شــدن منطقه آزاد 
قصرشیرین در سفر اخیر هیات دولت به استان کرمانشاه خبر داد .

شــهریار حیدری نماینده مردم قصرشیرین، سرپل ذهاب و گیلان غرب در مجلس شورای اسلامی  به  سفر 
اخیر رئیس جمهور و هیات وزیران به استان اشاره کرد و گفت : در این سفر رسماً فعالیت منطقه آزاد تجاری 
، صنعتی قصرشــیرین تصویب شــد و در حال حاضر مدیر اجرایی آن مشخص شده و کار را شروع کرده است 

که طرح جامع آن در حال انجام است .
وی افزود : اساسنامه منطقه تجاری صنعتی قصرشیرین بزودی در دولت تصویب خواهد شد ، بنابراین منطقه 

آزاد قصرشیرین نسبت به دیگر مناطق آزادی،  از لحاظ اجرایی و عملیاتی جلوتر است .
حیدری با بیان اینکه شایعاتی شده بود که این منطقه اجرایی نخواهد شد گفت :  مسئله مربوط به یک اعتبار 
بســیار جزء به مبلغ ۳ میلیارد و 500 میلیارد تومان بود که ایــن موضوع احتمالا تحقق پیدا نخواهد کرد ، نه 

اینکه منطقه آزاد قصرشیرین اجرایی و عملیاتی نشود .
این نماینده مجلس تاکید کرد:  منطقه آزاد قصرشیرین جز مصوبات مجمع تشخیص مصلحت نظام است که 
در دولت قبل تصویب شده و از نظر قانونی لازم الاجرا است که در سفر  رئیس جمهور هم بیشترین تاکید بر 

اجرایی و عملیاتی شدن آن بود .
وی تصریح کرد :اعتبار مورد نیاز آن در دولت تامین شده است و بزودی وارد مرحله اجرایی و عملیاتی خواهد 
شد . حیدری با اشاره به اینکه قبل از ایجاد منطقه آزاد در قصرشیرین ما طرح منطقه ویژه تجاری داشتیم بیان 
کرد :  این منطقه ویژه پیشــرفت های نیز داشــته است که زمین های مورد نیاز آن تملک شده است و در دل 

منطقه آزاد قصرشیرین قرار خواهند گرفت .
وی در پایان تصریح کرد:  تصویب تسهیلات لازم برای اشتغالزایی در استان از نتایج دیگر سفر هیات دولت 
به اســتان بود که قریب 1۶ هزار میلیارد تومان بود که به مناطق کمتر توســعه یافته و محروم اختصاص پیدا 
خواهد کرد و از ســمتی دیگر برخی از وام های مردم زلزله زده این منطقه امهال و بخشودگی سود معوقات به 

دستور ریاست محترم جمهوری صورت خواهد گرفت.

نماینده داراب و زرین دشت در استان فارس با بیان اینکه سیل و بارش های روز گذشته تاکنون باعث شده 
در شهرســتان داراب حدود ۲00 میلیارد تومان خسارت به بخش کشاورزی و زیر ساخت های روستاها و جاده 

ها وارد شود، گفت: متاسفانه این حادثه باعث تلفات دام هم در شهرستان داراب شد.
محمد جواد عســکری افزود: به رغم اینکه در یک مقطع زمانی کوتاه شــاهد بیش از 5۲ میلی متر بارش در 
شهرستان های داراب و زرین دشت بودیم که این مهم باعث روانه های سیلاب شده بود اما این حادثه هیچ 
گونه تلفات جانی در این دو شهرســتان نداشت.وی با بیان اینکه سامانه بارشی از قبل توسط مسئولان اعلام 
شــده بود و برای همین توانســتیم تمامی تمهیدات لازم را در شهرستان های داراب و زرین دشت پیش بینی 
کنیم، گفت: از همین رو با حضور تمام دســتگاه های شهرســتان جلســات متعدد را برگزار و کارها را تقسیم 
کردیم تا از هرگونه بروز اتفاق جلوگیری کنیم. رئیس کمیسیون کشاورزی در ادامه با بیان اینکه جهت بررسی 
و رســیدگی به مشکلات شهرستان های داراب و زرین دشت روز گذشته تعدادی از مسئولان استان و معاون 
استاندار فارس، مدیران کل اســتان معاون وزیر و رئیس دامپزشکی کشور به این شهرستان عزیمت کردند و 
میزان خســارت ها را برآورد کردند، گفت: تا هفته آینده اعتبارات این بخش جهت پرداخت تســهیل می شود. 
نماینده داراب و زرین دشــت در ادامه هم افزایی میان تمام مســئولان شهرســتان های داراب و زرین دشت 
را امــری قابل تقدیر بر شــمرد افزود: با توجه به اینکه احتمال بارش ها وجــود دارد بنابراین جهت کنترل و 
پیشــگیری از هر گونه رخداد مســئولان آمادگی لازم را دارند متاسفانه سیل اخیر سبب شد تا به سه روستا در 
شهرستان داراب خســارت وارد شود. وی با بیان اینکه سیلاب اخیر به حوزه باغات، مرکبات و دام شهرستان 
های داراب خســارت وارد کرد، ادامه داد: جهت رســیدگی و پرداخت به موقع خسارت های وارد شده به افراد 
زیان دیده با وزیر جهاد کشاورزی صحبت کردم که مقرر شد امروز مدیر کل بحران وزارت جهاد جهت تعیین 
خسارت و روش های پرداخت به شهرستان داراب سفر می کند.عسکری در پایان  خاطرنشان کرد: با تمهیدات 
و جلسات متعددی که در چند روز اخیر توسط فرماندار این شهرستان گرفته شد  تلفات جانی نداشتیم و تلفات 
مالی هم با توجه به شــدت بارش و قرارگیری برخی از روســتاها در مسیر سیلاب که در این سامانه بارشی با 

طغیان رودخانه مواجه بودیم، به طور چشمگیری کاهش پیدا کرد.

 سهمیه آرد نانوایی های متخلف 
آذربایجان غربی قطع شد

 اجرای طرح ایجاد منطقه آزاد قصرشیرین 
در آینده نزدیک 

خسارت 200 میلیارد تومانی سیل به بخش 
کشاورزی و جاده های داراب

نماینده داراب و زرین دشت:تصویب پرداخت ۱۶ هزار میلیارد تومان تسهیلات برای برخی مناطق استان؛معاون اقتصادی استاندار آذربایجان غربی:

آگهی حصر وراثت
خانم فاطمه سادات  انوشه -  دارای شناسنامه شماره 2909575365  بشرح دادخواست 
به کلاسه 0100351 از این دادگاه درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح 
داده که شادروان  هاشم فیض اله بکی - بشناسنامه 12 در تاریخ 1401/03/23 اقامتگاه 
دائمی خود بدرود زندگی گفته ورثه آن مرحوم منحصر است به:  1- فاطمه سادات 
انوشه ، فرزند سیدجعفر، به ش.ش 2909575365 همسر متوفی 2- سعید فیض اله 
بکی، فرزند هاشم، به ش.ش 290040021 پسر متوفی 3- علی رضا فیض اله بکی، فرزند 
هاشم، به ش.ش 2900553520 پسر متوفی 4- بشیر فیض اله بکی، فرزند غلامعلی، به 
ش.ش 2919307134 پدر متوفی . اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور 
را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراض دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او 
باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر 

خواهد شد.
رئیس شعبه چهارم شورای حل اختلاف محمدیار


